
Rada Gminy Niwiska 

Rada Gminy 

Protokół nr 27 

XXVII Sesja w dniu 9 grudnia 2020 

Obrady rozpoczęto 9 grudnia 2020 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 18:29 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

Obecni: 

1. Adam Chlebowski 

2. Danuta Dłużeń 

3. Ewa Jachyra 

4. Robert Łakomy 

5. Stanisław Magda 

6. Robert Róg 

7. Stanisław Rzemień 

8. Stanisław Rzeszutek 

9. Damian Serafin 

10. Piotr Skiba 

11. Łukasz Stęga 

12. Mieczysław Śpiewak 

13. Stanisław Świątek 

14. Adam Świder 

15. Tomasz Zygmunt 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Obradom przewodniczył Robert Róg – przewodniczący Rady Gminy Niwiska. Po otwarciu 

sesji i powitaniu radnych stwierdził, iż w sesji uczestniczy 15 radnych, Rada Gminy jest władna 

do podejmowania prawomocnych uchwał. Wójt Gminy Elżbieta Wróbel zawnioskowała 

o zdjęcie z porządku obrad punkt 8, tj. podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia koncepcji 

transportu osób z potrzebą wsparcia w zakresie mobilności w Gminie Niwiska. Wszyscy radni 

byli „za” wnioskiem Pani Wójt. 



 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji (10.11.2020 r.). 

Do protokołu z poprzedniej sesji uwag nie zgłoszono. 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia aglomeracji Niwiska. 

 

Tematykę powyższego punktu omówiła Sekretarz gminy Jolanta Marut. Aglomeracja 

w  rozumieniu prawa wodnego jest to teren, na którym zaludnienie lub działalność gospodarcza 

są wystarczająco skoncentrowane, aby ścieki komunalne były zbierane i przekazywane do 

oczyszczalni ścieków komunalnych. Aglomeracje o liczbie mieszkańców większej niż 2 tys. 

powinny być wyposażone w systemy kanalizacji zbiorczej dla ścieków komunalnych 

i  zakończone oczyszczalniami ścieków. W 2006 roku wyznaczono pierwszą aglomerację, która 

obejmowała wszystkie miejscowości oprócz Leszcz. Systematycznie była budowana sieć 

kanalizacja oraz rozbudowana została oczyszczalnia ścieków do przepustowości 550m3 na 

dobę, do maksymalnie 700m3. W 2013 roku Urząd Marszałkowski weryfikował utworzone 

wcześniej aglomeracje pod kątem nowego rozporządzenia. Pojawił się tzw. wskaźnik 

koncentracji  - 120 mieszkańców na 1 km sieci. Miejscowości Hucisko, Zapole i Leszcze 

zostały wtedy wyłączone, ponieważ nie spełniały wymaganych wskaźników. Dotychczasowa 

aglomeracja została uchylona. Z przepisów przejściowych do Prawa wodnego wynika, iż 

wszystkie wyznaczone dotychczas aglomeracje z końcem roku 2020 tracą ważność. W związku 

z tym potrzebne jest wyznaczenie aglomeracji w zakresie, które obejmuje naszą gminę. 

Podjęcie przedmiotowej uchwały ma charakter formalny, niczego nie zmienia, służy celom 

sprawozdawczym. 

Radny Adam Chlebowski poruszył temat zasadności i zakresu zmian. Sekretarz odpowiedziała, 

iż wszystkie aglomeracje wyznaczone w całej Polsce stanowią  część Krajowego Programu 

Oczyszczania Ścieków Komunalnych, aktualizowanego co 4 lata. Generalnie służy to celom 

sprawozdawczym, aby ocenić w jakim stopniu wybudowana jest kanalizacja na terenie kraju. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia aglomeracji Niwiska. 



 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Adam Chlebowski , Danuta Dłużeń, Ewa Jachyra , Robert Łakomy, Stanisław Magda , Robert 

Róg , Stanisław Rzemień , Stanisław Rzeszutek , Damian Serafin , Piotr Skiba , Łukasz Stęga, 

Mieczysław Śpiewak , Stanisław Świątek , Adam Świder , Tomasz Zygmunt 

Radni podjęli Uchwałę nr XXVII/165/2020 w sprawie wyznaczenia aglomeracji Niwiska. 

 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych Gminy Niwiska na lata 2020-2030. 

 

Tematykę omówiła Kierownik GOPS w Niwiskach – Barbara Czachor. Przedstawiła treść 

Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Niwiska na lata 2020-2030, 

która stanowi załącznik do protokołu. 

 

Głos zabrał radny Adam Chlebowski. Poruszył temat przeprowadzonej wśród mieszkańców 

ankiety, a konkretnie wskazywania potrzeb przez osoby starsze. Zapytał też w jakim zakresie 

GOPS ma udział w organizowaniu czasu wolnego dla dzieci i młodzieży. Radny uważa 

również, iż znaczny procent mieszkańców, którzy korzystają z pomocy społecznej to 

mieszkańcy miejscowości Niwiska. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych Gminy Niwiska na lata 2020-2030. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 



Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Adam Chlebowski , Danuta Dłużeń, Ewa Jachyra , Robert Łakomy, Stanisław Magda , Robert 

Róg , Stanisław Rzemień , Stanisław Rzeszutek , Damian Serafin , Piotr Skiba , Łukasz Stęga, 

Mieczysław Śpiewak , Stanisław Świątek , Adam Świder , Tomasz Zygmunt 

 

Radni podjęli Uchwałę nr XXVII/166/2020 w sprawie przyjęcia Gminnej Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Niwiska na lata 2020-2030. 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na 2020 rok. 

 

Tematykę omówiła Skarbnik gminy Elżbieta Lewandowska – Smoleń. Poinformowała, iż 

aktualizujemy Wieloletnią Prognozę Finansową w związku z projektem uchwały na 

zaciągniecie zobowiązania wykraczającego poza 2020 rok, a mianowicie na zakup samochodu 

osobowego w ramach realizacji projektu Usługi indywidualnego transportu door – to -  door 

w  Gminie Niwiska. W 2021 roku, w załączniku nr 1 zwiększono dochody majątkowe o kwotę 

126.057,50 zł oraz wydatki majątkowe o tę samą kwotę. W załączniku nr 1 zaktualizowano też 

plan dochodów i wydatków uwzględniając ostatnie zmiany międzysesyjne.   

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na 2020 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Danuta Dłużeń, Ewa Jachyra , Robert Łakomy, Stanisław Magda , Robert Róg , Stanisław 

Rzemień , Stanisław Rzeszutek , Damian Serafin , Piotr Skiba , Mieczysław Śpiewak , 

Stanisław Świątek , Adam Świder , Tomasz Zygmunt 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Adam Chlebowski , Łukasz Stęga 



 

 

Radni podjęli Uchwałę nr XXVII/167/2020 sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej na 2020 rok. 

 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Uchwały Budżetowej Gminy Niwiska 

na 2020 rok. 

 

Głos zabrała Wójt Elżbieta Wróbel. Zwiększa się dochody budżetowe na 2020 rok o kwotę 

94.433,98 zł, z czego w całości są to dochody maja bieżące.  Zmniejsza się wydatki budżetowe 

na 2020 rok o kwotę 229 264,00 zł z tego: wydatki bieżące o kwotę – 195.240,00 zł, wydatki 

majątkowe o kwotę – 34.024,00 zł. Zwiększa się wydatki budżetowe na 2020 rok o kwotę 

323.697,98 zł z tego: wydatki bieżące o kwotę: 289.673,98 zł, wydatki majątkowe o kwotę: 

34.024,00 zł   

Radny Robert Łakomy poruszył temat zamieszczania w systemie Autopoprawek do uchwał. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż zamieszczane są one wtedy, gdy jest taka możliwość. 

Jeżeli te Autopoprawki mają powodować niezgodę i przeszkadzać w przygotowaniu się do 

sesji, może ich nie być w ogóle; będziemy je zgłaszać bezpośrednio na sesji jak przewiduje 

litera statutu. Wójt poinformowała, iż w dzisiejszej Autopoprawce jest jedynie jedna zmiana. 

Do tematu odniósł się również radny Adam Chlebowski oraz radny Łukasz Stęga. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Uchwały Budżetowej Gminy Niwiska 

na 2020 rok.. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Adam Chlebowski , Danuta Dłużeń, Ewa Jachyra , Stanisław Magda , Robert Róg , Stanisław 



Rzemień , Stanisław Rzeszutek , Damian Serafin , Piotr Skiba , Mieczysław Śpiewak , Adam 

Świder , Tomasz Zygmunt 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Robert Łakomy, Łukasz Stęga , Stanisław Świątek 

 

Radni podjęli Uchwałę nr XXVII/168/2020 wprowadzenia zmian do Uchwały 

Budżetowej Gminy Niwiska na 2020 rok. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania o wartości przekraczającej kwoty 

ustalone w budżecie Gmina na 2020 rok. 

 

Tematykę omówiła Wójt Elżbieta Wróbel. Poinformowała, iż projekt uchwały obejmuje zakup 

inwestycyjny, tj. zakupu samochodu w ramach programu Usługi transportu door – to door 

w  Gminie Niwiska. Jesteśmy na etapie wyboru wykonawcy, zawarcia umowy z dostawą do 15 

stycznia. Na dzień dzisiejszy, aby zawrzeć umowę jest potrzebna uchwała zobowiązaniowa. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania o wartości przekraczającej kwoty 

ustalone w budżecie Gmina na 2020 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Danuta Dłużeń, Ewa Jachyra , Robert Łakomy, Stanisław Magda , Robert Róg , Stanisław 

Rzemień , Stanisław Rzeszutek , Damian Serafin , Piotr Skiba , Łukasz Stęga , Mieczysław 

Śpiewak , Stanisław Świątek , Adam Świder , Tomasz Zygmunt 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Adam Chlebowski 

 

 



Radni podjęli Uchwałę nr XXVII/169/2020 w sprawie zaciągnięcia zobowiązania 

o  wartości przekraczającej kwoty ustalone w budżecie Gmina na 2020 rok. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia III 

zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 

Niwiska. 

 

Tematykę również omówiła Wójt gminy. Omówiła przedmiotowy oraz kolejny punkt porządku 

obrad jednocześnie. 15 września Rada Gminy podjęła uchwały, do których dziś wprowadzamy 

zmiany. Aby skorzystać ze środków grantowych (z UE) na przeprowadzenie konsultacji 

społecznych musimy zmienić uchwały o trzy obszary (łącznie 10 działek: w Kosowach, 

Siedlance i Leszczach). Na sesji w dniu 15 września informowano, iż łącznie zmiany 

obejmowały 29 nieruchomości, z dzisiejszymi zmianami – 39 nieruchomości. Koszty obejmują 

sporządzenie bilansu dla studium i planu przestrzennego. Bilans został sporządzony na koszt 

20.000,00 zł. Opracowanie ekofizjograficzne kosztuje 6.000,00 zł. Koszt sporządzenia planu: 

50.000,00 zł, natomiast opracowania studium: 20.000,00 zł. Łącznie Gmina Niwiska poniesie 

koszty w wysokości 112.000,00 zł. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia III 

zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 

Niwiska. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Danuta Dłużeń, Ewa Jachyra , Robert Łakomy, Stanisław Magda , Robert Róg , Stanisław 

Rzemień , Stanisław Rzeszutek , Damian Serafin , Piotr Skiba , Mieczysław Śpiewak , 

Stanisław Świątek , Adam Świder , Tomasz Zygmunt 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Adam Chlebowski, Łukasz Stęga 

 

 



Radni podjęli Uchwałę nr XXVII/170/2020 sprawie zmiany uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia III zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Niwiska. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Nr 1/2020 terenów w miejscowościach 

Hucina, Hucisko, Kosowy, Przyłęk, Trześń, Zapole, Niwiska w gminie Niwiska. 

 

Tematyka została omówiona w punkcie 8. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Nr 1/2020 terenów w miejscowościach 

Hucina, Hucisko, Kosowy, Przyłęk, Trześń, Zapole, Niwiska w gminie Niwiska.. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Danuta Dłużeń, Ewa Jachyra , Robert Łakomy, Stanisław Magda , Robert Róg , Stanisław 

Rzemień , Stanisław Rzeszutek , Damian Serafin , Piotr Skiba , Mieczysław Śpiewak , 

Stanisław Świątek , Adam Świder , Tomasz Zygmunt 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Adam Chlebowski , Łukasz Stęga 

 

 

Radni podjęli Uchwałę nr XXVII/171/2020 sprawie zmiany uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Nr 

1/2020 terenów w miejscowościach Hucina, Hucisko, Kosowy, Przyłęk, Trześń, Zapole, 

Niwiska w gminie Niwiska. 

 

 



 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki stanowiącej własność 

Gminy Niwiska położonej w Siedlance w drodze bezprzetargowej. 

 

Głos zabrała Wójt Gminy. Do Urzędu Gminy w Niwiskach wpłynął wniosek o sprzedaż 

w  trybie bezprzetargowym nieruchomości położonej w Siedlance, o nr ewid. 79/10 o pow. 

0.01 ha jako drogi dojazdowej do nieruchomości przyległej (w celu podjęcia budowy domu 

przez zainteresowanego zakupem). Zwrócono się do radnych Siedlanki oraz Pani Sołtys 

o  rozeznanie sytuacji. Zarówno radni jak i Komisja Budżetowa pozytywie zaopiniowała 

sprzedaż przedmiotowej działki.  

Radny Łukasz Stęga zapytał czy działka o nr ewid. 126/1 (sąsiadująca z nieruchomością 

proponowaną do sprzedaży) jest własnością gminy czy prywatną. Wójt odpowiedziała, iż jest 

to teren prywatny. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki stanowiącej własność 

Gminy Niwiska położonej w Siedlance w drodze bezprzetargowej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Adam Chlebowski , Danuta Dłużeń, Ewa Jachyra , Robert Łakomy, Stanisław Magda , Robert 

Róg , Stanisław Rzemień , Stanisław Rzeszutek , Damian Serafin , Piotr Skiba , Mieczysław 

Śpiewak , Stanisław Świątek , Adam Świder , Tomasz Zygmunt 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Łukasz Stęga 

Radni podjęli Uchwałę nr XXVII/172/2020 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

działki stanowiącej własność Gminy Niwiska położonej w Siedlance w drodze 

bezprzetargowej. 



11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej 

w  miejscowości Kosowy. 

 

Tematykę przedstawiła Elżbieta Wróbel. Na poprzedniej sesji przy zmianie budżetowej 

wnioskowano o przeznaczenie  43.000,00 zł na zakup działki pod budowę przepompowni.  Jak 

wskazali eksperci, lokalizacja terenu pod planowaną inwestycję musi być odpowiednia, tj. na 

niedociśnieniu pod górkę, po prawej stronie przy ul. Ks. Jerzego Popiełuszki. Okazało się, że 

nieruchomość o której była mowa na poprzedniej sesji  jest nieodpowiednia i nie możemy jej 

kupić. Działka ma klasę IIIb,  na której nie można się budować. W ostatnich tygodniach toczyły 

się rozmowy z właścicielami działek w tamtejszym, sąsiadującym terenie. Na dzień dzisiejszy 

jesteśmy na etapie uzgodnień z właścicielem działki o nr. ewid. 1314 o powierzchni 0,12 ha. 

Właściciel powyższej nieruchomości jest zainteresowany sprzedać gminie działkę według 

oceny rzeczoznawcy. Wójt zawnioskowała do radnych o podjęcie uchwały i zakup 

przedmiotowej działki pod potrzeby budowy w przyszłości przepompowni. 

Radny Adam Chlebowski zastanawiał się czy w przypadku zakupu powyższej działki zyskamy 

prawo do przemieszczania i będziemy mieć do niej dojazd. Wójt odpowiedziała, iż po  prawej 

stronie działki jest droga dojazdowa. Właściwe ma w niej władanie w części 1/18, które 

przeniesie aktem notarialnym na gminę. Wartość działki jest łącznie z dojazdem. Radny 

Chlebowski zastanawiał się również, czy w przyszłości nie trzeba będzie zwiększać ciśnienia 

poprzez utworzenie większego przepływu wody. Wójt odpowiedziała, że od dłuższego czasu 

toczą się rozmowy z uprawnionymi i wykwalifikowanymi osobami, aby znaleźć odpowiednią 

lokalizację. Do przedmiotowej działki wnioskowanej do zakupu wepniemy się rurą 160 (od 

strony  Przyłęk – Hucina w kierunku ul. Ks. Jerzego Popiełuszki.  Na zapytanie radnego 

Chlebowskiego Wójt odpowiedziała, iż działka, na której ma być wybudowana przepompownia 

nie może być przy zlokalizowana przy Szkole Podstawowej w  Hucinie, ponieważ jej szerokość 

musi wynosić minimum  20 metrów. Radny zastanawiał się czy szukamy działkę „na siłę” czy 

szukamy strategicznego punktu. Uważa, że działka przy kościele w Kosowach jest 

odpowiednia. Wójt poinformowała, że nie było możliwości wyboru powyższej działki, gdyż 

jest ona zlokalizowana zbyt wysoko. Przewodniczący Robert Róg podsumował, iż 

poszukiwana jest lokalizacja, gdzie inwestycja będzie miała najlepsze efekty. 

 

 



 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w 

miejscowości Kosowy. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Danuta Dłużeń, Ewa Jachyra , Stanisław Magda , Robert Róg , Stanisław Rzemień , Stanisław 

Rzeszutek , Piotr Skiba , Mieczysław Śpiewak , Adam Świder , Tomasz Zygmunt 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Adam Chlebowski , Robert Łakomy, Damian Serafin , Łukasz Stęga , Stanisław Świątek 

Radni podjęli Uchwałę nr XXVII/173/2020 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości położonej w miejscowości Kosowy. 

 

12. Wolne wnioski i informacje. 

 

Nikt nie zabrał wniosku. 

 

13. Zapytania, wnioski mieszkańców. 

 

Radny Łukasz Stęga poruszył temat budowy światłowodu na terenie Gminy Niwiska przez 

firmę Voicenet. Poinformował, iż mieszkańcy mają dużo wątpliwości i nie kryją oburzenia. 

Chodzi mianowicie o udostępnienie formularzy, które miały na celu sprawdzenie 

zapotrzebowania na usługi oraz podłączenie domów do sieci światłowodowej.  Dodał, że 

sprawa dotyczy przede wszystkim mieszkańców. Przedstawienie oferty na dostarczenie usług 

przez firmę Voicenet jest dość mylące, gdyż na formularzu nie jest ujęta informacja, iż jego 

wypełnienie nie jest zobowiązaniem do podpisania umowy. Radny zastanawiał się czy w takim 

wypadku nie należało podjąć decyzji i poinformować firmę, że formularz powinien być 

sformułowany w taki sposób, by nie wprowadzać mieszkańców  w błąd. Uważa też, że ze 

strony firmy zostało to załatwione nieodpowiednio i wprowadza niepotrzebne  zamieszanie. 



Wójt gminy odparła, iż firma  Voicenet na podstawie umowy z Ministerstwem Cyfryzacji 

realizuje zadanie. Indywidulane posesje mają być podpięte do sieci do końca marca 2021 roku. 

Na dzień dzisiejszy zabiegają o przyznanie przepustowości sieci na Gminie Niwiska. Na ich 

prośbę zamieściliśmy formularze. Wypełnienie ich  nie jest jednoznaczne z zawarciem z firmą 

umowy. 

Do tematu odniósł się również Przewodniczący Rady Robert Róg. Poinformował, iż na stronie 

gminy w zakładce Aktualności jest wyraźna informacja o tym, iż podpisanie formularza nie 

wiąże się z podpisaniem umowy na dostarczenie usług z firmą Voicenet. Dodał też, iż Wójt 

gminy przekazała tę informację sołtysom poszczególnych miejscowości. Przewodniczącemu 

zależy, by do mieszkańców gminy dotarła w końcu sieć światłowodowa, ponieważ są jeszcze 

miejsca w ogóle nie objęte projektem sieci.  

Radny Stanisław Światek poruszył temat udrożnienia rowów/ poboczy na skrzyżowaniu drogi 

w Przyłęku w kierunku leśnictwa z drogą w kierunku Huciny, ul. Sportowa.  Na zebraniu 

wiejskim w Przyłęku był już ten temat poruszony, radny wnosi o załatwienie tematu. Wójt 

odpowiedziała, iż po zebraniu wystosowano pismo do powiatu w celu poprawy poboczy.  

Radny Adam Chlebowski zawnioskował  o poprawienie drogi Hucina Staszówka – w kierunku 

Resztówki. Zapytał również co z odpadami typu chemikalia, które miały być zbierane, a także 

w jaki sposób zostanie załatwiony temat niezakończonego turnieju siatkarskiego i piłek, które 

miały być wręczone drużynom. Odpowiedziała Wójt Elżbieta Wróbel. W temacie drogi: mamy 

już okres zimowy, dołki zostały poprawione. Jeżeli chodzi o turniej sportowy – piłki od 

września przygotowane są do odbioru, informacja została przekazana sołtysom. Odpady 

chemiczne były odbierane w sobotę 26 listopada.  

Radny Robert Łakomy poruszył temat drogi koło remizy w miejscowości Trześń.  

 

Protokołowała 

Karolina Sukiennik 


